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Vragen van de leden Kuiken en Nijboer (beiden PvdA) aan de minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het sluiten van kinderhartcentra 
(ingezonden 24 december 2021). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Kinderhartcentra perplex over sluiting: «Dit riekt naar een 
vorm van willekeur»; Demissionair Minister De Jonge wil concentratie 
zorg»?1 

Vraag 2
Waarom heeft u er voor gekozen niet één, zoals oorspronkelijk de bedoeling 
was, maar twee kinderhartcentra te sluiten? 

Vraag 3
Welke inhoudelijke motieven hebben hier aan ten grondslag gelegen? 

Vraag 4
Welke financiële motieven spelen een rol bij het concentreren van twee 
hartcentra? 

Vraag 5
Wat betekent dit voor de overige kindzorg in deze ziekenhuizen, zoals 
bijvoorbeeld longtransplantaties? 

Vraag 6
Welke criteria liggen ten grondslag aan het besluit om het kinderhartcentrum 
in Amsterdam en Groningen te sluiten en die van Rotterdam en Utrecht open 
te houden? Waarom twee centra in de Randstad en niet één in de Randstad 
en één in Noord-Nederland? 

Vraag 7
Bent u voornemens om nog meer specialistische zorg te gaan centreren? Zo 
ja, kunt u de Kamer daar dan over informeren?

1 De Telegraaf, 22 december 2021, «Kinderhartcentra perplex over sluiting: «Dit riekt naar een 
vorm van willekeur»; Demissionair Minister De Jonge wil concentratie zorg» (Kinderhartcentra 
perplex over sluiting: «Dit riekt naar een vorm van willekeur» | Binnenland | Telegraaf.nl)
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